

TAIWANIA

SCIENCE REPORTS OF THE BOTANY DEPARTMENT
OF THE NATIONAL TAIWAN UNIVERSITY

CONTENTS

- Initiation of the Lateral Root in the Adventitious Aerial Root of *Luffa Cylindrica*
..... SU-HWA TSAI CHIANG... 1
- The Site of the First Periderm in the Stem.... SHU-WHEI LEU and SU-HWA TSAI CHIANG... 12
- Effects of Butachlor on Seed Germination and Seedling Growth of Barnyardgrass.....
..... YIH-MING CHEN, LING-JEN LEE and CHU-YUNG LIN... 22
- Effects of Malo-Lactic Fermentative Bacteria on the Acidity of White Wine.....
..... HENG-CHAO LIU and SAN-SAN TSAY LIU... 36
- Miocene Palynomorphs of Taiwan (VI)-Miscellaneous Spores and Pollen Grains.....
..... TSENG-CHIENG HUANG... 45
- Myxomycetes of Taiwan II..... CHIN-HUI LIU... 58
- Preliminary Study of Fungal Flora on Stored Feeds.....
..... HSI-YEN TSENG and ZUEI-CHING CHEN... 68
- The Binding of Eosin Y on Horseradish Peroxidase by Sensitized Photooxidation.....
..... YEOU-JAN KANG... 90
- Miocene Palynomorphs of Taiwan (VII)-Additional Note on Gymnospermous
Palynomorphs..... SHU-MIAW CHAW and TSENG-CHIENG HUANG... 96
- The Boletes of Taiwan (II)..... KAI-WUN YEH and ZUEI-CHING CHEN... 100

DEPARTMENT OF BOTANY, COLLEGE OF SCIENCE
NATIONAL TAIWAN UNIVERSITY
TAIPEI, TAIWAN 107,
REPUBLIC OF CHINA

國立臺灣大學
理學院植物學系
研究報告

第二十六卷

中華民國七十年九月

目 錄

- 絲瓜不定根內之側根源之發育.....江蔡淑華... 1
- 莖部第一道周皮之位置.....呂秀慧、江蔡淑華... 12
- 丁基拉草對水稗種子萌芽及幼苗生長的影響
.....陳益明、李玲貞、林秋榮... 22
- 蘋果酸—乳酸醱菌對省產白葡萄酒酸度之影響
.....劉姮昭、蔡珊珊... 36
- 臺灣中新世之化石孢粉(VI)-各種植物孢粉.....黃增泉... 45
- 臺灣之黏菌(二).....劉錦惠... 58
- 貯存飼料真菌相之初步調查.....曾禧燕、陳瑞青... 68
- 應用光敏氧化作用結合曙紅Y於蘿蔔辣根過氧酶..康有燃... 90
- 臺灣中新世之化石孢粉(VII)-裸子植物化石花粉之增註
.....趙淑妙、黃增泉... 96
- 臺灣之網孔蕈類(二).....葉開溫、陳瑞青...100

國立臺灣大學理學院植物學系出版